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De fractie heeft de volgende vragen

Geacht college,

ln de brief van wethouder Koenraad wat betreft motie 2022-Ml9 (zie HIER) over transportschaarste

op het elektriciteitsnetwerk zien wij onderstaande citaten:

. "TenneT heeft op 9 juni bekend gemaakt dat het hoogspanningsnet in Limburg en Noord-

Brabant nagenoeg aan de maximale capaciteit zit"

. "waar nodig zal Enexis investeren om de capaciteit van de energienetten uit te breiden"

. "grote hoeveelheden projecten, beperkte beschikbaarheid mensen en materialen

doorlooptijden staan enorm onder druk"

De PvdA Roosendaal heeft hierover de volgende vraag:

1. Hoe verhoud deze kritische informatie zich ten opzichte van ambities rond nieuwe woonwijken

en eventuele uitbreiding/vestiging bedrijven of instellingen?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Hoe verhoud deze kritische informatie zich ten opzichte van ambities rond nieuwe
woonwijken en eventuele uitbreiding/vestiging bedrijven of instellingen?

Enexis gaat zich komende tijd focussen op het uitbreiden van het netwerk (netverzwaring),

congestiemanagement (efficiënter gebruik van het net) en effectief omgaan met transportcapaciteit
(zon en wind combineren op 1 aansluiting).

ln de Omgevingsvisie is opgenomen dat er tot 2030 voor de woningbouwopgave wordt gericht op

inbreiding (bouwen binnen bestaande bebouwing). Het kan hierbijgaan om aansluiting op bestaande

infrastructuur, maar er kan ook nieuwe infrastructuur moeten worden aangelegd. Procedures hiervoor

kunnen langere tijd duren. Zolang we aan de woningbouwopgave invulling kunnen geven door in te

breiden, zullen er geen nieuwe woonwijken gepland worden. Dit is conform de Omgevingsvisie.

Wat betreft uitbreiding of vestiging van bedrijven of instellingen, dat gaat vaak om grootverbruikers.

Enexis is gehouden aan de wet wat betekent datze de volgorde van opgevraagde offertes voor
uitbreiding of nieuwe aansluitingen aan moeten houden. Met de eerder genoemde oplossingsrichting

zoals congestiemanagement is er weer wat ruimte vrijgekomen. Daarvoor geldt dus dat de bedrijven

die zich het eerst gemeld hebben, het eerst worden voorzien.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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